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 63שמן המניין מס'  81-המועצת העיר 

 4.8..40.40מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o  ראש העיר ויו"ר מועצת העיר -מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סברלו חיים 

o חבר מועצה - האס שחר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o ה"עחבר מועצה ומ"מ רא - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - נעה צ'פליצקי 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 
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 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בוזגלו מיקאל 

o חבר מועצה - זכריה ניסן 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

 

 :כמו כן נכחו 

o  יועמ"ש העירייה - דייןעו"ד יונת 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o עוזרת בכירה לשכת מבקר העירייה - גב' לירון בכר 
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 פרוטוקול

. על סדר היום, 63טוב, חברים, אני פותח את הישיבה שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

הצעה לסדר של חברת המועצה עינב, עינב, ראיתי אותך, נכון? כן, למעלה. 

בנושא קריטריון לבחינת מועמדים למלגות הצטיינות של העיר חולון. 

 בבקשה, עינב. 
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 קריטריון הוספת-של חברת המועצה עינב קפלן בשארי בנושא  – לסדרהצעה  .8

 חולון.  העיר של הצטיינות למלגות מועמדים לבחינת

אני הגשתי הצעה לסדר בנושא הוספת קריטריון לבחינת מועמדים למלגות  גב' עינב קפלן:

ההצטיינות בתחומי האקדמיה, הספורט והאומנות. מצאתי כי אין 

ד. בקריטריונים הנחיות, שום התייחסות למצב הסוציואקונומי של המועמ

אני רואה חשיבות רבה להעדיף את המצטיינים המוחלשים כלכלית על פני 

מצטיינים שאינם כאלו. נוכח האמור לעיל, אני מבקשת להעלות לסדר 

הצעה, בה יתווסף לקריטריונים לקבלת מלגות ההצטיינות קריטריון נוסף, 

 והוא בחינה על פי מצב סוציואקונומי. 

התשובה שלי, נושא תיעדוף סטודנטים מצטיינים במצב  אוקי. תודה רבה. מר מוטי ששון:

סוציואקונומי נמוך, נמצא על הסדר היום ועלה לדיון בוועדת המלגות 

. ועדת המלגות העירונית הינה ועדה המאשרת מלגות 3.1..1.6-העירונית ב

ותיקות ומלגות חדשות אל מול מצ'ינג עירוני, וכן דנה בקריטריונים של 

ינה עוסקת בחלוקת מלגות. חלק מהמלגות שעיריית המלגות. הוועדה א

חולון מחלקת בשיתוף עם גורמים אחרים, עוסקות במצב הסוציואקונומי. 

סטודנטים  13-למשל, קרן אייסף. קרן אייסף זו קרן שנותנת כל שנה, ל

שקל עד  33,333שנים,  6שקל לשנה כפול  3,333.חדשים אם אני לא טועה, 

ייה, וחולון במצ'ינג איתם, אוניברסיטת בר אילן. לקבלת התואר. הקרן השנ

בזמנו ניהלתי משא ומתן עם אוניברסיטת בר אילן, גם כן, בשיטה של מצ'ינג. 

הם מעמידים כסף, ואנחנו מעמידים שקל מול שקל לטובת הסטודנטים, 

תושבי העיר חולון, שההיבט יותר היבט סוציאלי. קרן רוטרי. קרן רוטרי 

עיריית חולון, גם כן, מצ'ינג מול מצ'ינג, ואנחנו, בעיקר מחלקת בשיתוף עם 

הדגש הוא על סטודנטים שהמצב הכלכלי הוא לא טוב. פדרציית יוצאי 

מרוקי, כנ"ל. בשיתוף פעולה עם העירייה, גם היא מחלקת מלגות, והנושא 

לפי בסיס סוציואקונומי. בעקבות משבר הקורונה פניתי למנכ"ל פר"ח, 

-מקבלי המלגות של הפר"ח, בשיתוף עם מפעל הפיס, מ והעלינו את מספר

 033שקל.  13,333סטודנטים .בעיר חולון מקבלים מלגה של  033-ל 633

סטודנטים. אין לו אח ורע בשום עיר אחרת. וביקשתי אפילו להעלות את זה 

, אף אחד 133אם אפשר, להעלות ליותר, אבל אמרו לי, "קיבלת תוספת של 

". וכן הנחתי את הגורמים 033-נאפשר לך יותר מ לא ביקש, אנחנו לא

האחראיים אצלנו במערכת, את ליאן, לפרסם קול קורא לכל 

האוניברסיטאות, שעיריית חולון מוכנה להקים קרן משותפת לאותם 

סטודנטים תושבי העיר חולון לקבלת מלגות. בדרך הכלל המלגות הן על 

גע יש לנו משא ומתן עם כלכלי. אז כר-בסיס, בין השאר על בסיס סוציו

המכללה למינהל ונדמה לי עוד מכללה אחת, אבל הכוונה היא לכל אותם 
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מוסדות שמוכרים על ידי מל"ג, המועצה להשכלה גבוהה. זו תשובתי. את 

 רוצה לקיים דיון, עינב? 

אני רוצה לשאול שאלה. המלגות באמת זה יפה מאוד, אבל עדיין, גם המלגות  גב' עינב קפלן:

ה שהם מעניקים הן מלגות הצטיינות. למה לא להכניס גם קריטריון האל

 כזה? 

כי, נתתי לך בכוונה את כל הרשימה של כל המלגות שמתייחסות לנושא  מר מוטי ששון:

כלכלי. המלגות זה מלגות למצטיינים. לעודד מצטיינים. ואם יש -הסוציו

האנשים האלה מצטיינים, נותנים להם. אבל פה הדגש הוא לעודד  מקרב

מצוינות אצל אנשים. גורף. בשביל מה הקמנו קרן מצטיינים? בשביל זה. 

 טוב, עינב, את רוצה לקיים על זה? 

 כן, יש לי עוד שאלה.  גב' עינב קפלן:

 לא שאלה, תראי, זה לא עובד.  מר מוטי ששון:

 . שאלה קטנה גב' עינב קפלן:

 זה מעלים לדיון או לא מעלים לדיון.  מר מוטי ששון:

 רק שאלה קטנה.  גב' עינב קפלן:

 בבקשה.  מר מוטי ששון:

המלגות של האומנות והספורט, אוקי? סטודנטים לספורט ולאומנות, הם  גב' עינב קפלן:

 באים לידי ביטוי בקרנות האלו שאמרת? 

 הם בהצטיינות. מה זאת אומרת? בהצטיינות,  מר מוטי ששון:

לא, לא בהצטיינות. יש סטודנטים שהוא לא מצטיין, שהוא סטודנט  גב' עינב קפלן:

 לאומנות, 

אז הוא יכול ללכת לפר"ח, הוא יכול ללכת לרוטרי, הוא יכול ללכת לכל  מר מוטי ששון:

 המלגות האלה. כל הרשימה הזאת יכולים לגשת.

 אוקי.  גב' עינב קפלן:

 ? את מסתפקת בתשובה? טוב מר מוטי ששון:

 כן.  גב' עינב קפלן:

 אוקי. לא שומעים אותך, אתה חייב לדבר למיקרופון.  מר מוטי ששון:

ש"ח לטובת מלגות שראש העיר ציין  03,333.במועצה הזאת אנחנו מקצים  מר רחמים בינוני:

 מיליון ש"ח סך הכל המלגות.  1.6-עכשיו. וזה יגיע ל

 . אני עובר להצעה לסדר, שני פה? איפה שני? ירד מסדר היום טוב. אוקי, מר מוטי ששון:
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 עובדי העסקת אופן -של חברת המועצה שני כהן מסילתי בנושא  –הצעה לסדר  ..

 קיצוני.  אוויר מזג של בימים העירוניים הניקיון

 ביקשנו רשות אם אפשר, במקומה, כי היא לא יכלה, מר שחר האס:

 אין בעיות. בבקשה.  מר מוטי ששון:

 .2תודה. רציתי רק לציין שכואבת לי קצת העובדה שאנחנו הגשנו שאילתא  מר שחר האס:

שעות לפני הזמן ולא ניתנה לנו אפשרות להעלות אותה פה במועצה היום. 

בערב, העלינו הצעה לסדר, ועל פי פקודת  3הקפדנו, ביום חמישי, בשעה 

ת את השאילתא, סליחה, את ההצעה שעות שמותר להעלו .2העיריות רשום 

לסדר על סדר היום, ועדיין זה לא הוכנס, וזה לא ראוי. נשמח לקבל 

 התייחסות של היועצת המשפטית בנושא, אם אפשר. 

 אוקי, תקרא את השאילתא שלך ואחרי זה נדבר על ... הצעה לסדר, כן. מר מוטי ששון:

נושא של אופן העסקת עובדי הניקיון ככה, אנחנו רצינו להעלות לסדר את ה מר שחר האס:

העירוניים בימים של מזג אוויר קיצוני. אנחנו נמצאים כרגע לפני תקופת 

הקיץ. אנחנו מכירים ימים מאוד מאוד קשים שבהם המעלות גבוהות מאוד, 

או לסירוגין בימי החורף הקשים שאנחנו רואים בתקופות החורף, ואנחנו 

, בעיקר עובדי שירות ניקיון, שנמצאים נתקלים בהמון המון עובדי שירות

ברחובות לרוב ללא מיגון מספק, לרוב ללא מחסה. בעיקר אנחנו יודעים 

שהמשרות האלה מביאות, לצערנו הרב, אנשים בעיקר קשי יום, לעיתים 

אפילו קשישים, שמנסים להרוויח את לחמם. אני חושב, אנחנו חושבים 

וא יהיה מיטבי עבורם, הן מבחינת שאנחנו צריכים למצוא איזשהו פתרון שה

אי פגיעה באופן תעסוקתם, כלומר, לא לפגוע בשכרם בימים קיצוניים, וכן 

לנסות למצוא איזושהי דרך של הקלה בימים קיצוניים שיוגדרו. כמו שיש 

עוצר מבצעים בצה"ל, אפשר לקיים גם ימים כאלה בהם מזג האוויר הוא 

אה עוד פעם מקרים בהם אנשים קיצוני ולהקדים תרופה למכה. שלא נר

מבוגרים, או בכלל, עובדי ניקיון של העירייה, נמצאים תחת השמש הקופחת 

בימי הקיץ המאוד מאוד חמים, ללא מחסה וללא מיגון. אני כבר פזלתי 

, בעונת הקיץ ובעונת -לתשובה שניתנה, שכן עוצרים את העבודה בימי ה

מון המון, גם אזכורים בתקשורת החורף. אני חייב לציין שאנחנו נתקלנו בה

וגם בפוסטים ברשתות החברתיות וגם ראינו במו עינינו, בימים מאוד מאוד 

קיצוניים, עדיין אנחנו רואים את עובדי התברואה עובדים ברחובות מאוד 

מאוד, ונשמח לקיים דיון על הנושא ולהבין קצת יותר לעומק את 

להם מבלי לפגוע בשכרם  המשמעויות, ולנסות למצוא פתרונות שיסייעו

 באותם ימים קיצוניים. תודה. 

טוב, חברים, העירייה דואגת לבריאות של עובדיה, בוודאי למנקה הרחובות.  מר מוטי ששון:

ההנחיה הגורפת היא, שבימים חמים העובדים שמצוידים בכובעים או 
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בבקבוקי שתייה קרה, יבצעו הפסקות ריענון ומנוחה לצד ההפסקות 

זה לא רק הפסקות רגילות, אלא עוד תוספת הפסקות, ככל  הרגילות.

שחפצים, במקומות מוצלים. בתנאיי מזג האוויר קיצוניים, הן בעונת הקיץ 

והן בעונת החורף, עוצרים את העבודה. כל זאת בפיקוח וליווי המנהלים, 

 שנמצאים בשטח עם העובדים, לניהול מקרוב של הניקיון. 

 יעודים. יש אינסוף ת מר שחר האס:

 לא, לא, סליחה, זה הצעה לסדר. מר מוטי ששון:

 יש אינסוף תיעודים.  מר שחר האס:

 בסדר. זה,  מר מוטי ששון:

 אז אני אומר לך מה קורה בשטח.  מר שחר האס:

סליחה, אתה לא יכול להפריע לי. אני עונה לך. אם אתה רוצה לקיים דיון,  מר מוטי ששון:

רה. אתה מעלה הצעה לסדר, אני עונה לך. ואם קודם כל תשמרו על הפרוצדו

אתה חושב שאתה רוצה לקיים דיון על זה אחרי מה שאני אומר, שהעסק 

הזה מטופל ברגישות, באחריות מצד עובדי העירייה כלפי עובדי הניקיון של 

 הרחובות, אז בבקשה. אתה רוצה לקיים על זה דיון? 

 דיון. אבל,  אני בוודאי שרוצה לקיים על זה מר שחר האס:

 , -אוקי. מי בעד ל מר מוטי ששון:

 אתה אומר שאתה, זה, אתה מתחשב,  מר שחר האס:

 סליחה, קיבלת תשובה. לא, אתה לא תשנה את הפרוצדורה של ... ישיבות.  מר מוטי ששון:

הפרוצדורה אמורה להיות שאני צריך לקבל עכשיו עוד הצעה לסדר, מוטי.  מר שחר האס:

 בוא. 

 מי מקבל,  ששון: מר מוטי

 אתם עוד פעם עוברים על החוק. פעם נוספת. אז אל תגיד לו זה,  מר שחר האס:

. מי בעד להוריד 5, 0, 6, ., 1מי בעד לקיים דיון על פי הצעתו של שחר האס?  מר מוטי ששון:

נוהגים, מתוך רגישות את זה מסדר היום לאור זה שאמרתי במפורש שככה 

ואכפתיות של עובדי העירייה כלפי עובדים שהם עובדים בניקוי רחובות, גם 

בחורף וגם בקיץ, שיכולים אפילו לעשות הפסקה מעבר להפסקות שקיימות? 

, 0, 2, 3, 5, 0, 6, ., 1מי בעד להוריד את זה מסדר היום לאור מה שאמרתי? 

מסדר היום לאור התשובה שקיבלנו. בעד להוריד את זה  16, .1, 11, 13, 9

 מי נמנע? סברלו, אתה נמנע? 

 אני בעד.  מר חיים סברלו:
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, איפה קרן? לא ראיתי אותה. איפה קרן? 0, 6, ., 1בעד. עוד פעם,  16בעד? אז  מר מוטי ששון:

, 5, 0, 6, ., 1בעד, ואנחנו,  3לא ראיתי. קרן, מה הצבעת? לא שמתי לב. בעד. 

 ירד מסדר היום.זה מסדר היום.  בעד להוריד את 16, .1, 11 ,13, 9, 0, 2, 3

 אני עובר לסעיף הבא. 

 רגע, מה עם ההתייחסות למה שאמרתי לפני? זה להצעה לסדר?  מר שחר האס:

 זה לא על סדר היום. זה לא נכנס לסדר היום.  מר מוטי ששון:

 למה זה לא נכנס לסדר היום?  מר שחר האס:

, אמר לך גם מזכיר המועצה וגם אמרה לך היועצת המשפטית. זה בבקשה מר מוטי ששון:

 לא בסדר היום, ואני דן אך ורק בנושאים שעל סדר היום. 

 למה זה לא בסדר היום? זה הוגש בזמן.  מר שחר האס:

 שמעת מה שאמרתי לך? לדעתם לא הוגש בזמן,  מר מוטי ששון:

אני מבקש תשובה. אני רוצה תשובה  לא הוגש בזמן? זה לא התשובה שניתנה. מר שחר האס:

 פורמלית מדוע זה לא הוכנס לסדר היום. 

 סליחה, אתה, תשמע, זה לא על סדר היום. אני דן אך ורק בסדר היום.  מר מוטי ששון:

 . 3-מדוע? מדוע? זה הוגש בזמן, מוטי. זה הוגש ביום חמישי ב מר שחר האס:

 אני לא מתווכח איתך יותר.  מר מוטי ששון:

 אז אני רוצה לקבל תשובה מהיועצת המשפטית.  ר שחר האס:מ

 בבקשה, אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 למה אתם מתחמקים ממתן תשובה?  מר שחר האס:

 אני אגיד את מה שאמרתי לו.  גב' יונת דיין:

 בבקשה, תגידי מה שאמרת.  מר מוטי ששון:

תי לכם לפני שהתחילה הישיבה. התוספת אני אגיד בדיוק את מה שהסבר גב' יונת דיין:

של פקודת העיריות, שמדברת על נוהל העבודה של מועצת העיר, נוקבת מידי 

 פעם בימים, כמו בשאילתא, ומידי פעם בשעות, כמו בהצעה לסדר. 

 מכיר.  מר שחר האס:

יופי. הימים מוגדרים בתקנון הזה כימים שבהם העירייה עובדת ומקבלת  גב' יונת דיין:

קהל. המחוקק בחר, המחוקק זאת הכנסת, איפה הוא אומר ימים, ואז 

סופרים ימי עבודה של העירייה, ואיפה הוא אומר שעות. כשהוא אומר שעות 

ולא ימים, הלוגיקה המשפטית שאני מכירה מדברת על שעות. יחד עם זאת, 

אמרתי לך שאומנם בדקנו את זה לפני כמה שנים, אבל אני לא זוכרת במדויק 

אז אני לא מתחייבת על זה, ואני אבצע בדיקה נוספת. בכל מקרה, מבחינת 



 פרוטוקול  0202.4.4 -ליום  63מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

9 
 

שעות, אם זה הולך לשעות ולא לימים, אז זה כנראה התפספס. מעבר לזה, 

 . 0-דקות ל 5-כמו שהסברתי לכם קודם, אין לי תשובה יותר מזה ב

 אין אפשרות לבדוק את זה במהלך הישיבה?  מר שחר האס:

 ת תשובה, אני עובר לסעיף הבא. מינוי מנכ"ל, קיבל מר מוטי ששון:

 עוזר מנכ"ל.  גב' יונת דיין:

 

 משכר מנכ"ל. %04מינוי מר שמוליק לנצמן לתפקיד עוזר מנכ"ל בשכר בגובה  .6

מנכ"ל יש לנו, ... מנכ"ל? עוזר מנכ"ל, שמואל שמוליק לנצמן, עוזר מנכ"ל,  :מר מוטי ששון

הצגנו אותו בפעם הקודמת. עכשיו אני, ... אנחנו הצגנו כבר את ארז ניסים, 

 אתה רוצה לומר עליו משהו? ...

ערב טוב לכולם. סך הכל אני שמח לחזור לעיריית חולון. אני סיימתי את  מר ארז ניסים:

שנים, עכשיו אני גאה לחזור  0-תפקידי הקודם כמנהל אגף פיקוח לפני כ

פעם, אני מקווה  לכאן, ומצפה לנו עבודה לא מעטה ביחד. אני מצפה, עוד

שבאמת נוכל לקדם את העיר בהתאם למטרות ומה שנדרש. אז שיהיה ערב 

 טוב לכולם. 

טוב, אוקי, מי בעד אישורו של שמוליק לנצמן כעוזר מנכ"ל העירייה בשכר  מר מוטי ששון:

, .1, 11, 13, 9, 0, 2, 3, 5, 0, 6, ., 1משכר מנכ"ל? מי בעד?  03%בגובה של 

בעד. עינב?  19, אתם בעד? 19, 10, 12, 13. מי נגד? 13אני  בעד. 15, 10, 16

, 1כולם, אני צריך לספור. אז כולם אם כך. יש מישהו מתנגד או נמנע? אוקי. 

בעד. אין נגד, אין  19, 10, 12, 13, 15, 10, 16, .1, 11, 13, 9, 0, 2, 3, 5, 0, 6, .

 אני עובד לסעיף הבא.  אושר.נמנעים. 

 

 גב' טברסקי חנה ע"י היורש טברסקי יצחק.  22.חלקה  3406 השבת קרקע גוש .0

, גברת טברסקי חנה על ידי היורש טבסקי .9., חלקה 3305השבת קרקע גוש  מר מוטי ששון:

 יצחק שמצורף בזאת. בבקשה, את רוצה להסביר 

 , שהופקע לפני כמה עשרות שנים, ומשהתבטל533ח/-מדובר בעוד שטח ב גב' יונת דיין:

בהפקעה והצענו חזרה לבעלי החלקות, זה עוד מקרה של בעל חלקה  הצורך

שהחזירו את תשלום הפיצויים שקיבלו, ועכשיו צריך לאשר את החזרת 

 הקרקע אליהם. 

, איפה 12, 13, 15, 10, 16, .1, 11, 13, 9, 0, 2, 3, 5, 0, 6, ., 1אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

. אני, זה ביטול אושרחברי מועצה.  2.חברים בעד, מתוך  19. 19, 10קרן? 

 הפקעה, כן? אוקי, אני עובר לסעיף הבא. תודה רבה. 
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סיכומיה והצעותיה של הוועדה לענייני ביקורת בנושא: דו"ח ביקורת רו"ח משרד  .6

 .482.הפנים בעיריית חולון לשנת 

ורת רואה סיכומי והצעותיה של הוועדה לענייני ביקורת, בנושא דו"ח ביק מר מוטי ששון:

. בבקשה, לירון. לירון היא 319.חשבון משרד הפנים בעיריית חולון לשנת 

הבכירה אצל מבקר העירייה. מבקר העירייה נמצא בטיפול רפואי ולא יכל 

 לבטל את התור שלו. אז בבקשה. 

היי, ערב טוב. אז בעצם הדו"ח היה תקין. היה ליקוי אחד שהמבקר רשם,  לירון בכר:

התקציב של העירייה שאושר טיפה באיחור. ההתייחסות של שנוגע לאישור 

העירייה לזה הייתה, שבשל הרכבת הקואליציה, רק אחרי הרכבת 

הקואליציה בעצם אפשר לאשר את התקציב, ולכן נרשם שיקפידו בעתיד 

 לאשר תקציב בהתאם לחוק. אחרי חצי שנה. 

 לא, גם היה בחירות.  מר מוטי ששון:

 בחירות.  כן, אחרי לירון בכר:

 לפני הבחירות זה היה.  מר מוטי ששון:

חודשים,  6אחרי חצי שנה. בשנת בחירות אפשר לאשר אחרי חצי שנה ולא  לירון בכר:

 כשזה לא בשנת בחירות. 

 כן, יש למישהו שאלות? יש עוד דברים, לירון?  מר מוטי ששון:

 חירות? רגע, שוב, זה עבר בזמן בהתאם לחצי שנה של אחרי הב מר שי בר:

 כן.  דוברת:

 זה החוק?  מר שי בר:

 כן.  לירון בכר:

כן, יש שאלות? אין שאלות? אוקי, מי בעד אישור סיכומיה והצעותיה של  מר מוטי ששון:

הוועדה לענייני ביקורת בנושא דו"ח ביקורת רואה חשבון משרד הפנים 

, 16, .1, 11, 13, 9, 0, 2, 3, 5, 0, 6, ., 1? מי בעד? 319.בעיריית חולון לשנת 

. אני עובר לסעיף אושרנמנעו, וזה  6, ., 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  13, 15, 10

 הבא. 

 

 .4.4.דצמבר  –דו"ח וועדת השקעות לתקופה אוקטובר  .3

. מי מציג? רחמים, 3.3.דצמבר -דו"ח ועדת השקעות לתקופת אוקטובר מר מוטי ששון:

 בבקשה. 
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כאן את מכתבו של גזבר העירייה. אנחנו רואים פה את כן. אז יש לנו  מר רחמים בינוני:

היה  319.ההשקעה של העירייה. סך הכל הרווח של העירייה בשנת 

, למרות, אתם זוכרים, הירידות שהיו ברבעון הראשון, יצאנו עם 9,301,333

9,301,333 . 

עדת שאלות יש? אם אין שאלות, בבקשה, מי בעד? מי בעד אישור דו"ח ו מר מוטי ששון:

, 0, 6, ., 1? מי בעד? 3.3.דצמבר -ההשקעות של העירייה לתקופת אוקטובר

בעד. אין נגד, אין נמנעים.  19, 10, 12, 13, 15, 10, 16, .1, 11, 13, 9, 0, 2, 3, 5

  אושר.

 

, בהתאם למכתבו של גזבר העירייה מיום 4.4. עדכון תקציב רגיל לשנת .7

.6.6..4.8. 

, בהתאם למכתבו של גזבר העירייה 3.3.עדכון תקציב רגיל לשנת בבקשה,  מר מוטי ששון:

 , שצורף בזה לכולכם. בבקשה, רחמים. 3.1..5.6.מיום 

-ל 1,092,552,020-ש"ח, מ 2,306,333-אז מדובר פה בהגדלת תקציב ב מר רחמים בינוני:

, למול הוצאה. זה פעולה 2,306,333. מדובר בהכנסה של 1,530,333,020

 הארנונה.  שינו בנושארישומית שע

 כן, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 רגע, יש לי שאלות. יש דיון.  מר שי בר:

 בבקשה.  מר מוטי ששון:

 בהכנסות,  5לגבי סעיף  מר שי בר:

 . 3.1.עכשיו, לא על  3.3.רגע, רגע, אנחנו מדברים על  מר רחמים בינוני:

 ? לא העדכון? 3.3. מר שי בר:

 עוד לא.  מר רחמים בינוני:

. 3.1.. אחריו יהיה סעיף של 3.3.רגע, אני מדבר עדכון תקציב רגיל לשנת  מר מוטי ששון:

בהתאם  3.3.אין שאלות? אז מי בעד אישור עדכון תקציב רגיל לשנת 

, 9, 0, 2, 3, 5, 0, 6, ., 1? מי בעד? 3.1..5.6.למכתבו של גזבר העירייה מיום 

. אני עובר לסעיף אושרנמנעו.  6גד? מי נמנע? בעד. מי נ 13, 10, 16, .1, 11, 13

 הבא. 

 

 .4.8. עדכון תקציב רגיל לשנת .1

 . בבקשה, רחמים.3.1.עדכון תקציב רגיל לשנת  מר מוטי ששון:
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. .1,056,216,30,-ל 33,333.,1,0.9-, מ.0,516,30.מדובר כאן בתוספת של  מר רחמים בינוני:

אן פעולה רישומית של תוכנית אפשר לראות שהשינויים העיקריים, יש לנו כ

ניצנים בבתי הספר היסודיים, הכנסה כנגד הוצאה. יש לנו כאן ממשרד 

, שניתן 11,595,333, וזה כנגד הוצאה של 30,933.,0הרווחה תוספת של 

לראות אותה בסעיף ההוצאתי. ומנגד, יש לנו את סעיפי ההוצאות כמו שניתן 

 0באיסוף אשפה, תוספת של  , אתם רואים,-לראות. יש פה גם עובדים ב

נושא של  עובדים. יש פה, בנושא, כמו שראש העיר עדכן מקודם, יש לנו

 ש"ח. זהו. אם יש שאלות, אני אענה.  03,333.תוספת למלגות של 

 שאלות, בבקשה.  מר מוטי ששון:

, מנכ"ל תפעול ומנהלה, עדכוני שכר בהתאם 0טוב, יש לי שאלה. בעמוד  גב' אלינור כחלון:

עובדים במערך המכרזים. בתור מישהי שיושבת בוועדת  0לביצוע, קיטון 

מכרזים, ואני יודעת כמה עומס יש על ועדת מכרזים ועל כל היושבות במערך 

 הזה, שאנחנו מקטינים בכלל את כוח העבודה, 

לא, לא. אז אני אסביר, סליחה. אם את תראי, יש תוספת, כנגד זה את תראי  מר רחמים בינוני:

יש תוספת באגף פרויקטים בגזברות. פשוט עשו ניוד של העובדים מבחינת, ש

 בדיוק, התחום עבר לגזברות. 

 אוקי, אז לא ראיתי את זה.  גב' אלינור כחלון:

 זה לא קיצוץ של עובדים, אלא זה,  מר רחמים בינוני:

רסים זה פשוט היה לי נראה מוזר שאתם מורידים במכרזים כשהם קו גב' אלינור כחלון:

 לגמרי. 

לא, לא, זה בסדר. הקימו את מערך המכרזים, הוא עושה עבודה טובה וזה  מר רחמים בינוני:

 ממשיך. 

 כן, בר.  מר מוטי ששון:

טוב, אז אני חוזר לסעיף שבטעות דיברתי עליו קודם. אז באמת בהכנסות,  מר שי בר:

 מיליון שקלים מקרן עודפים.  5, אנחנו לוקחים עוד 5בסעיף 

 נכון.  מר רחמים בינוני:

. אז שוב, על רוב השאלות קיבלתי תשובות בוועדת כספים, תשובות 6בעמוד  מר שי בר:

טובות. אבל רק להבין, יש לנו חוסר בהכנסות בעצם שאנחנו לוקחים בגללן 

 את, מקרן עודפים? 

קציב אנחנו לא, אין לנו חוסר בהכנסות. אנחנו, יש לנו, כדי לאזן את הת מר רחמים בינוני:

לוקחים את הכסף מקרן העודפים. כדי לעשות פעילות. כמו שאתה אומר, 

אתה רוצה לתת יותר מלגות, אתה רוצה לתת יותר דברים, אז אתה לוקח 

 את זה מקרן העודפים. 
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, 0.919, סעיף 3כן, זה, רציתי להבין הנקודה הזו. ובמחלקת הספורט, עמוד  מר שי בר:

 ? יש תוספת על ביטוח, נכו

כן, זה פעולה רישומית שיש גם בהכנסות ובהוצאות, ובבניית התקציב לשנת  מר רחמים בינוני:

עשינו בהכנסה ולא עשינו בהוצאה, בטעות, אז עכשיו אנחנו מעדכנים  3.1.

 את זה. 

, קול 1600633996אוקי, תודה. ופה, ברשימת התנועות, יש את, בחשבון  מר שי בר:

 פשר להבין מה זה הסעיף הזה? קורא, תוכנית שח"ב. רק א

 , 16סליחה, איפה אתה?  מר רחמים בינוני:

 , -, זה ב1600633996 מר שי בר:

-, מ53,333כן, זה קול קורא ברווחה, שאנחנו מקבלים ממשרד הרווחה עוד  מר רחמים בינוני:

 . 123-ל 1.3

ושאלה נוספת  טוב, זה, רציתי רק להבין כי זה לא, לא היה כיתוב עד הסוף. מר שי בר:

באמת, בנושא של ההצעה לסדר, אנחנו דיברנו באמת, העליתי הצעה לסדר 

 הגדולות,  0של אירוח הטורניר של 

 זה לא על סדר היום. נו באמת, מר מוטי ששון:

המכתב של ראש  רגע, שנייה, תן לי לסיים להגיד. ולאחרי זה באמת יצא מר שי בר:

העיר, שקורא למנכ"ל פיב"א כן להגיע כדי לשקול את האירוח. האם במידה 

, בסדר גמור, במידה ופיב"א תבחר את האירוח, את חולון -ופיב"א תבחר ב

 לאירוח, נכון, כולנו. יש פה כמה מנויים שאני מכיר מהיציע גם. 

 בר, זה לא על סדר היום.  מר מוטי ששון:

  רגע. מר שי בר:

 סליחה, לא,  מר מוטי ששון:

 אני רוצה לשאול,  מר שי בר:

 אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 לא, רגע, אני רוצה לשאול על התקציב.  מר שי בר:

 . 3.1.אתה תשמע בסוף ממני. עדכון תקציב הפיתוח לשנת  מר מוטי ששון:

 אני רוצה להבין האם בעקבות המכתב ששלחת,  מר שי בר:

 לא, אני לא אתן לך. אני קורא לך לסדר. אתה עושה ... בלי פרובוקציות.  טי ששון:מר מו

 לא, אני רוצה לשאול,  מר שי בר:

 אני קורא לך פעם ראשונה לסדר.  מר מוטי ששון:
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 אבל אני רוצה על התקציב לשאול.  מר שי בר:

 אין, זה לא על סדר היום. אני מבקש להיצמד לסדר יום.  מר מוטי ששון:

זה על סדר היום. יש עדכון תקציב, ואני רוצה לדעת האם אנחנו, במידת  מר שי בר:

 הצורך, נוסיף תקציב לאירוח הטורניר? 

בבקשה, תן לי את עדכון התקציב הרגיל. תסגור לו את המיקרופון. הוא לא  מר מוטי ששון:

 יכול להפריע ולעשות פרובוקציות. 

 האם יהיה עדכון תקציב בנושא הזה. אבל זו שאלה על התקציב. מר שי בר:

בבקשה, רחמים. תמשיך לדבר על עדכון התקציב הרגיל. אני מבקש, לא,  מר מוטי ששון:

תקבלו תשובה מתי שאני אחליט, וזה לא על סדר היום, נקודה. זה מה שאתה 

רוצה, פרובוקציה. אני לא אתן לך. אני קורא לך לסדר פעם שנייה. פעם 

 אותך, בר. חבל שזה יקרה. שלישית אני מוציא 

 אבל זה שאלה על התקציב, מוטי.  מר שחר האס:

 אני לא מוכן שתפריע לי לנהל את הישיבה.  מר מוטי ששון:

 אבל זה שאלה על התקציב.  מר שחר האס:

 אני חוזר, על התקציב? בבקשה.  מר מוטי ששון:

 לומר את זה.  אם היית שומע את זה, זה הפעם החמישית שהוא מנסה מר שחר האס:

 בבקשה, בר, לא מתאים לך. בבקשה, שחר.  מר מוטי ששון:

 לא, אני באתי לשאול רק האם במידה ונארח את זה,  מר שי בר:

 לא, זה לא שאלה על התקציב, סליחה.  מר מוטי ששון:

 אנחנו צריכים להקצות לזה תקציב.  מר שי בר:

 יקט כזה או אחר. אין פה סדר יום בנושא תקציב לפרו מר מוטי ששון:

 "? מופיע בסדר יום,3.1.רשום "עדכון תקציב  גב' אלינור כחלון:

 כשיהיה, כאשר יהיה לי מה לעדכן, אנחנו נעדכן.  מר מוטי ששון:

 "? 3.1.רשום "עדכון תקציב  גב' אלינור כחלון:

 סליחה, אני מבקש לא להפריע.  מר מוטי ששון:

 לים על עדכון התקציב. יפה. אז אנחנו שוא גב' אלינור כחלון:

 אני קורא לך פעם ראשונה לסדר.  מר מוטי ששון:

 בסדר גמור. תקרא לי גם,  גב' אלינור כחלון:
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קורא לך פעם שנייה לסדר. ואני מבקש שלא תפריעו. בבקשה, רחמים.  מר מוטי ששון:

 תתחיל. 

 אז אנחנו נשאל את זה בצורה אחרת אולי?  גב' אלינור כחלון:

 ש שאלות אז צריך לעשות הצבעה, מוטי. אם י דובר:

 . 3.1.למה בחודש הבא? אנחנו עושים עדכון תקציב  גב' אלינור כחלון:

 ? מי בעד? 3.1.אוקי, מי בעד עדכון תקציב רגיל לשנת  מר מוטי ששון:

 מיליון שקל, מאיפה הוא מתכוון להביא? אנחנו רוצים להבין.  6אם יהיה פה  גב' אלינור כחלון:

 פעם שנייה אני קורא לך לסדר.  מוטי ששון:מר 

 זה הכל. על עדכון תקציב.  גב' אלינור כחלון:

 אני קורא לך לסדר פעם שנייה. פעם שלישית תהיי בחוץ. בבקשה, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 , 0אוקי. בסדר.  גב' אלינור כחלון:

 . מי נגד? 12, 13, 15, 10, 16, .1, 11, 13, 9, 0, 2, 3, 5, 0, 6, ., 1 מר מוטי ששון:

רחמים, דווקא אני באה להגיד איזה יופי ששמו עוד תקן לתנועות הנוער. לא  גב' אלינור כחלון:

 מקשיבים פה. 

  אושר.נגד.  0, 6, ., 1מי נגד?  מר מוטי ששון:

לא  אנחנו לא בהצבעה עדיין, כי עדיין יש לי עוד שאלות. אבל כנראה שזה גב' אלינור כחלון:

 רלוונטי. 

 אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 

 .4.8.עדכון תקציב פיתוח לשנת  .2

 . תציג אותו. 3.1.עדכון תקציב פיתוח לשנת  מר מוטי ששון:

 מוטי, אתה יודע, יש עדיין שיח.  גב' אלינור כחלון:

 אני מבקש ממך לצאת מהישיבה, כי את מפריעה לנו לישיבה.  מר מוטי ששון:

 אבל אתה גם לא קשוב.  נור כחלון:גב' אלי

 אני מבקש, שחר, גם אתה. סליחה, אני מבקש ממכם לצאת.  מר מוטי ששון:

 לא, אני אמרתי לו שזה עדכון תקציב.  גב' אלינור כחלון:

שחר, תצא. אני מבקש. הפרעת, גם בר הפריע, גם אלינור הפריעה. אני מבקש  מר מוטי ששון:

 ממך לצאת. 

 אתה קראת לי פעמיים רק לסדר. וזהו, ונרגעתי.  ון:גב' אלינור כחל
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 עכשיו, אם תמשיכי לדבר אני אוציא אותך. אני לא רוצה להוציא, אבל,  מר מוטי ששון:

 אז אני לא מדברת.  גב' אלינור כחלון:

 אז בבקשה, לא לדבר. מספיק. בבקשה, רחמים.  מר מוטי ששון:

 ר לשאול שאלה על תקציב לא קשור? אז אפש גב' אלינור כחלון:

 את מפריעה לרחמים. בבקשה.  מר מוטי ששון:

ש"ח. אנחנו נעבור על  30.,0,000אנחנו מדברים פה על תוספת של  מר רחמים בינוני:

ש"ח להחלפת רכבים, לטובת  653,333הפרויקטים. אז יש לנו פה תוספת של 

לשיטור עירוני.  השלמת תקציב לרכישת משאית דחס. יש פה הצטיידות

אנחנו פה עשינו העברות בין תב"רים, לפי בקשת מינהל הנדסה, בין 

התב"רים. תכנון מתחם רבי עקיבא, יש לנו פה גם, אנחנו שמים תקציב. 

קיבלנו כספים ממשרד החינוך לטובת הנגשות. כמו שאתם רואים, יש הנגשה 

הדברים פרטנית של בית ספר דביר, הנגשת מחשוב. וזהו. זה בעיקר 

 העיקריים. 

 אני יכולה לשאול שאלה?  גב' אלינור כחלון:

 בתחום הזה כן. תקציב הפיתוח כן.  מר מוטי ששון:

 מה קורה עם תב"ר של שבט עתיד? מה קורה עם ההתפתחות שלו?  גב' אלינור כחלון:

 זה לא מופיע פה. זה לא מופיע.  מר מוטי ששון:

 עם, כל שנה, אני שואלת את זה כל פעם, נכון. אנחנו כל פ גב' אלינור כחלון:

 תתייחסי לנושא של מה שמופיע על סדר היום.  מר מוטי ששון:

 ... אז אני רוצה לדעת מה קורה עם התב"ר הזה.  גב' אלינור כחלון:

 תתייחסי למה שמופיע בסדר היום.  מר מוטי ששון:

 זה מדברים? בסדר. אנחנו עושים תב"רים לאישור המועצה רק? על גב' אלינור כחלון:

 זה סדר היום. תתייחסי למה שיש פה.  מר מוטי ששון:

, של הקמת קהילת תושבים. קודם 0013יש לי שאלה נוספת. במספר תב"ר  מר שי בר:

כל, זה נשמע מאוד טוב. אני רק רוצה להבין יותר מה התוכנית כאילו, מה 

 היא כוללת. 

על ידי תמר ... פשוט זה לשבת לשמוע את דעתם  התוכנית כוללת, זה מבוצע מר רחמים בינוני:

של תושבים, לשאול מה מציק להם, לעשות שיח עם תושבים, ולפי זה לדעת 

 איך לפעול. 

 כלומר, זה פר פרויקט נגיד של בינוי או משהו כזה? או שבשוטף?  מר שי בר:

 מי מנהל את זה?  :דוברת
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 תמר. בשוטף.  מר רחמים בינוני:

אוקי, יש עוד שאלות? אוקי, אני עובר, מי בעד עדכון תקציב הפיתוח לשנת  מר מוטי ששון:

 19, 10, 12, 13, 15, 10, 16, .1, 11, 13, 9, 0, 2, 3, 5, 0, 6, ., 1? מי בעד? 3.1.

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים 

 

סקי והגב' דיתה אישור מינוי חברי ועדת ביקורת ב"עמותת עליון" מר יצחק וידב .84

 מנהלת אגף רווחה ושירותים חברתיים לשעבר בעיריית בת ים. -ירדני 

אישור מינוי חברי ועדת ביקורת בעמותת עליון, מר יצחק וידבסקי והגברת  מר מוטי ששון:

דיתה ירדני, מנהלת אגף שירותי הרווחה והשירותים החברתיים לשעבר, 

זאת דיתה. אוקי, מי בעד? לא בעיריית בת ים. וידבסקי כולם מכירים, ו

 שמעתי, עינב. דברי במיקרופון בקול רם. לא. דירקטוריון. לא, לא חובה. אבל

, 5, 0, 6, ., 1עבדה בעיריית בת ים. היא חברה בעמותה, כן. אוקי, מי בעד? 

בעד. אין נגד, אין נמנעים.  19, 10, 12, 13, 15, 10, 16, .1, 11, 13, 9, 0, 2, 3

 בה.תודה ר. אושר

אולי נעדכן, אחרי שהישיבה נעולה אני אעדכן אתכם. בעקבות הבחירה,  מר מוטי ששון:

בעקבות השתתפות של הפועל חולון בכדורסל, שהגיעה למקומות הגבוהים, 

פניתי למנכ"ל פיב"א וביקשתי ממנו, אנחנו כבר ... בזה, כמה? כבר שבוע? 

די להביא אותם לכאן. פחות משבוע. ומנסים לגבש, לראות מה ניתן לעשות כ

אני נמצא בדברים עם כל גורמי המקצוע הרלוונטיים, או כל הגופים 

שנמצאים פה, והתוכנית שלנו, ואני נמצא איתם בדברים לאחר, סליחה, עוד 

פעם אתם מפריעים. אני פה יכול לומר לכם שיצא המכתב, ואני נמצא בקשר 

מחכים לראות מה יילד עם גורמים נוספים בתחום הספורט הישראלי. אנחנו 

יום. אני הזמנתי אותם שיבואו לפה, לחולון, שיבואו להתרשם ממה שיש לנו 

להציע. ואני מקווה שיחליטו בסופו של דבר לעשות את זה כאן. זה גם 

האינטרס של מדינת ישראל, זה גם האינטרס של איגוד הכדורסל לעשות את 

כזה, שהם יעשו את זה בסופו זה כאן, בחולון. אני מקווה שנצליח ליצור קשר 

 של דבר כאן בחולון. תודה רבה לכם וערב טוב.
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